

聖堂報告

常年期第四主日

28/1/2024

1. 2023 年十二月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 178,252

支出：\$ 156,368

結餘：\$ 21,884

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 有關「農曆除夕團圓彌撒」及「農曆新春求恩彌撒」安排如下：

除夕團圓彌撒（09/02 星期五）晚上五時正（中文）

新春求恩彌撒（10/02 星期六）上午十時三十分（中文）

【註】：學校停車場大除夕泊車服務將由下午 4:00 才開放

3. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：2024 年 2 月 3 日（下星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友一起參與。

4. 本堂現正派發「天主教教友總會」福傳利是封及揮春對聯；教友可到聖堂正門索取。

5. 本堂「燃亮信、望、愛青年組」將會舉辦：

「主慈頌新春之旅」透過恬靜、自然、靈性的輕鬆遠足活動，讓青少年欣賞美境之餘，同時讚美造物主對世人的眷顧，心裡常懷感恩及珍惜！

歡迎介乎 13-24 歲，有興趣青少年教友及朋友到聖堂辦公室報名，詳情可參閱聖堂對出報告板。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Fourth Sunday in Ordinary Time
28th January 2024

1. The Financial Report of this chapel for December 2023 is as follows:

Income : \$178,252

Expenses: \$156,368

Balance : \$ 21,884

Thank you for your generous support!

2. The Adoration of the Blessed Sacrament for February 2024 is scheduled as follows:

Date: February 3 (Sat)

Time: 8:15 am - 9:15 am

(immediately following the daily Mass at 7:40 am)

We extend a warm welcome to everyone to join us for this special moment of adoration.

3. Chinese New Year couplets and red packets printed by the HK Central Council of Catholic Laity are now available for collection. Those who are interested may collect them at the main entrance of the chapel.

4. Our chapel's "Heart on Faith, Hope, and Love Youth Group" will be organizing an event named "The Graceful Spring Journey" which aims to provide a peaceful, natural, and spiritual hiking experience, allowing young people to appreciate the beauty of nature while praising the Creator's care for humanity, fostering a heart of gratitude and cherishment.

Youth and friends aged between 13 and 24 who are interested are welcome to register at the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement



(2023年 Year 12月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	135,662-		
教友奉獻 Donation from Church members	40,700-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,890-	2,205-	
借用場地 Booking Classrooms		1,534-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		18,500-	
司鐸謝金 Surplus for Priests		14,700-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		14,300-	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation			
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		5,240-	
文具/郵費 Stationery/Stamp		250-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		3,936-	
什項 Miscellaneous		302-	
維修及保養 Repairs & Maintenance		90,300-	
* 聖誕佈置		1,981-	
* 充電寶		888-	
* 修投影機		2,232-	
*			
總數 Total	178,252-	156,368-	21,884-

Amey King